
Informacja 

z realizacji interpelacji i wniosków

 zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej w Staszowie

w dniu 27.03.2015 r. i 28.04.2015 r.

Na  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  w  dniu 27.03.2015  r. i  28.04.2015  r.  zgłoszono

6 interpelacji i 2 wnioski.

Interpelacje i wnioski zostały przekazane do właściwych Wydziałów celem ich realizacji i tak:

− do Wydziału Inwestycji, Planowania Przestrzennego i Pozyskiwania Środków Finansowych

skierowano 2 interpelacje i 2 wnioski;

− oraz  po 2 interpelacje  do  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska

i  Wydziału Organizacyjnego.

Z ogólnej liczby 6 zgłoszonych interpelacji:

• 2 interpelacje zostały załatwione pozytywnie, a dotyczyły one:

-  udzielenia  wyjaśnień  dot.  etapu  na  jakim jest  postępowanie  o  udzielenie  zamówienia

publicznego w sprawie wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej rozbudowy

ulicy  Pocieszka  w  Staszowie  (przygotowano  program  funkcjonalno  –  użytkowy  dla

wniosku  o  udzielenie  zamówienia.  Wniosek  o  przeprowadzenie  postępowania

o  udzielenie  zamówienia  publicznego  został  skierowany  do  biura  zamówień

publicznych. Przygotowanie wniosku pod względem formalno – prawnym przedłużyło

się o czas niezbędny do dokonania zmian w projekcie umowy dla w/w zamówienia);

- niedziałającego oświetlenia na skrzyżowaniu ulic Opatowska – Rakowska w ilości 9 lamp

(przedmiotowa awaria oświetlenia drogowego została zgłoszona do Rejonu Dystrybucji

Energii w Staszowie i zgodnie z zawartą umową na konserwację oświetlenia ulicznego

awaria została usunięta).

• 2 interpelacje są w trakcie realizacji, a dotyczą one:

- podjęcia działań celem stworzenia warunków do realizacji zadań instalacji prosumenckich

(Gmina  Staszów  dokona  analizy  możliwości  uczestnictwa  w  w/w  programie

po  ukazaniu  się  szczegółowych  wytycznych  dotyczących  warunków  dofinansowania

budowy mikroinstalacji prosumenckich wykorzystujących lokalne źródła energii);

- naprawy chodnika zlokalizowanego pomiędzy ulicą Kolejową a Szpitalną w Staszowie (po

dokonaniu  wizji  lokalnej  stwierdzono,  że  chodnik  ten  wymaga  punktowego

(miejscowego) naprawienie polegającego na wymianie pękniętych lub brakujących płyt

chodnikowych. Chodnik zostanie naprawiony w ramach umowy na drobne i awaryjne



naprawy chodników znajdujących się na terenie miasta w terminie do dnia 12.06.2015

roku).

• 2 interpelacje zostały załatwione negatywnie, a dotyczyły one:

- rejestracji video obrad sesji Rady Miejskiej w Staszowie (rejestracji video z obrad sesji

Rady  Miejskiej  jest  możliwa  dwutorowo,  mianowicie  za  pośrednictwem  firmy

zajmującej  się  takimi  rozwiązaniami,  które  polegają  na  transmisji  na  żywo

z wykorzystaniem jednej kamery stacjonarnej pokazującej ogólny widok sali. Wstępny

koszt  takiego  przedsięwzięcia  wynosi  jednorazowo  ok.  4  000,00  zł  brutto  oraz

abonament  miesięczny  wynoszący  ok.  600,00  zł  brutto.  Istnieje  także  możliwość

automatycznego  nakierowania  na  osobę  zabierającą  głos,  wówczas  koszt  takiego

rozwiązania wzrasta kilkunastokrotnie. Natomiast biorąc pod uwagę publikację zapisu

z  obrad  sesji  na  wykupionym  na  YouTube  kanale  istnieje  konieczność  zakupu

stacjonarnej  kamery  IP o  wysokiej  rozdzielczości  w  zależności  od  jakości  i  kąta

widzenia od ok. 700 zł do ok. 4 000,00 zł brutto oraz oprogramowania zapewniającego

prawidłową pracę np.: Wirecast Pro for YOUTube, które jest niezbędne do przesyłu

obrazu z kamery do serwisu YouTube – koszt ok. 2500,00 zł brutto, a przy wersji pro

4 700,00 zł brutto. Ponadto wymagany jest także montaż gniazdka sieciowego w celu

przyłączenia  kamery  do  sieci  Urzędu,  co  stanowi  koszt  ok.  500,00  zł  brutto.

Podsumowując  należy  stwierdzić,  iż  są  to  rozwiązania  dość  kosztowne  biorąc  pod

uwagę  trudną  sytuację  finansową  gminy  Staszów.  Niemniej  jednak  ten  sposób

rejestrowania obrad sesji będzie brany pod uwagę przy redagowaniu budżetu na rok

2016.  Nadmienić  przy  tym  należy,  ze  w  sposób  systematyczny  publikowane  są  na

stronie internetowej Urzędu protokoły z obrad sesji Rady Miejskiej z którymi mogą

zapoznać się mieszkańcy Miasta i Gminy Staszów). 

-  rejestracji  video obrad sesji  Rady Miejskiej  w Staszowie z  użyciem kamery o niższej

jakości i zamieszczania filmu na serwerze  (użycia kamery o niższej jakości spowoduje,

że  nagrania  obrad z  sali  konferencyjnej  w ocenie  odbiorców nie  tylko nie odniesie

spodziewanego efektu ale również będzie mało przejrzysty, co w konsekwencji może

negatywnie wpłynąć  na wizerunek Urzędu, ja i samej Rady. Ponadto do czasu pracy

pracownika obsługującego kamerę należy również doliczyć czas związany z publikacją

całego  nagrania  materiału,  co  przy  słabej  jakości  całego  nagrania,  czyni

przedsięwzięcie nie w pełni zasadnym. Sposób rejestrowania obrad sesji przy użyciu

kamer i związane z tym koszty będą brane pod uwagę przy opracowywaniu budżetu na

rok 2016).



Z ogólnej liczby 52 zgłoszonych wniosków:

• 1 wniosek został załatwiony według kompetencji, a dotyczył on:

-  usunięcia  zdemontowanych  słupów  energetycznych  przy  ul.  Cmentarnej  w  Staszowie

(słupy  pozostawił  wykonawca  wykonujący  inwestycję  dla  Rejonu  Energetycznego

w Staszowie.  Dlatego też zwrócono się  do RE Staszów o usunięcie  przedmiotowych

słupów. Inwestor RE Staszów zobowiązał się do ich usunięcia do końca miesiąca maja

bieżącego roku).

Roku).

• oraz 1 wniosek jest w trakcie realizacji, a dotyczy on:

-  uwzględnienia  w  ramach  bieżących  remontów dróg  uszkodzenia  nawierzchni  przy ul.

Rytwiańskiej  15  (uszkodzenie nawierzchni  zostało uwzględnione w planie remontów.

Zgodnie  z  podpisaną  umową  wykonawca  zadania  „Bieżące  remonty  dróg”  winien

roboty remontowe wykonać do dnia 30.06.2015 r.).
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